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Hardangerrådet ber om at Vestland fylkeskommune vidarefører etablerafond som
ording i heile Vestland fylke -  HA TRU PÅ EIGNE INNBYGGARAR.

Me vil understreka kor viktig etablerafondet er og har vore for alle dei som er så modige og
etablerar nye verksemder og arbeidsplassar. Det skal mykje kraft, kunnskap og vilje til for å
gjennomføra det.  Tilbakemeldingane er eintydige, dette har vore svært viktige midlar å få, og
ikkje minst den tilliten frå storsamfunnet som gav både entusiasme og stå-på-kraft.”

Sitat frå Gøril Kjosås, arkitekt med nyopna kontor på garden heime i Øystese:

“I b��ji��� �v �a�s 2020 va� �� g���ke ���k�� �å k�a ��b� �� s�u�l� �å ti� ��t�� a� p����s�o�s����
mi  ��� �ve�. Så en��� �l� �eg. Et�e� ��n �e� r����r me�  ��g ��øl� �ar� �� m��i��r� ��l å s�a�t� ���t
e�g�  a���t���ko���r. Men, ko� �y��e? Og ��a m�� ��t eg  �å lære. Og fi�a�s���e.
Et�e� l��� råd��ev��� f�å næri��s���f � �o�m���� fe�� �g ���s o� ���b�e��r���de� � H��da���r. Det
va�� ��n ��t�i� p����s� å s��iv� ��� søk�a��n � �e� s�øl�. For ��� �om ���r� �a� s���t� �e�k���d �ør
va�  ��t �i� �øve ��� å få ov����k� o� s���� al�� la���  �råda� ��l ���s�e�t �� �l��a�.
Med ��� �os����t ��ar �� ��l�a�n ���t ��� e� b���e��n� på at �� ��r �å re�� v��, at ����n �a�d� ���a,
og �� �� no ���d� �i�l�� ��l å b�u�� på ko���t���eh����g og ���k���ar����, b�a�t ����.

Heile brevet er vedlegg.

Sitat frå Anders Teigland, Norwegian fine Food & Spirits:

Stø�� fr� etablerarfonde� gjord� a� m� kunn� ka�tlegg� målgrupp� � Asi� o�
presenter� produk� he�. Å møt� kunda� andle� ti� andle� e� naudsyn� nå� ei� e� n�
o� stø�� ti� de�� va� utlø�sand� fo� omsetnin� � båd� 2019 o� 2020 o� l� ei� god�
grunnla� fo� a� m� � 2021 ka� voks� vidar�.
Det er flott at midlane vert fordelt til heile Vestland til viktige formål. Men det er ikkje bra at de
tek vekk ei ordning som har vore så målretta, vorte spreidd så godt utover og arbeidd
nedanfrå og opp.

I Hardanger er resultat formidabelt og nesten alle som har fått tilskot er reelle bedrifter i dag.



Med dette fondet har Vestland fylkeskommune nådd ei gruppe etablerarar som ikkje er
“store” nok for å motta midlar frå Inovasjon Norge, men som er viktige samfunnsbyggjarar
med sine bedrifter.

At ein tek vekk denne ordninga no i desse tider, då den er endå viktigare enn før, er dårleg
nytt. Mange er no tvungne til å endra sine livssituasjonar og skapa eigne arbeidsplassar.
De sender ut eit dårleg signal til veldig mange i ei vanskeleg tid. No skulle signala heller vera
å heia på dei som vågar å satsa.

Dette står å lesa om næringspolitikken for framtida for næring i VLFK:
“Ein verkemiddelpolitikk som støttar opp under satsingane, og nytter dei rette verkemidla, og
kombinasjonar av verkemiddel til rett tid vil vere heilt sentralt for å setje satsingane ut i livet.
Vi må også ta omsyn til tverrgåande tema som er sentrale for å lukkast med gjennomføringa
av planen”.

Etablerarfond er eit viktig verkemiddel for ei viktig gruppe av samfunnet vårt. Ta vare på dei !
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